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Op 27 oktober 2023 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: beantwoording van 
schriftelijke vragen die gesteld zijn door inwoners van Gouda. Onderstaand de beantwoording van uw 
vragen. 
 

 1. Hoeveel dagen weken is normaal dat een vragensteller antwoord mag/kan verwachten 
van het college? 
antwoord: de gemeente Gouda hanteert bij beantwoording van brieven de wettelijke termijn. Dit 
betekent dat wij binnen 3 weken een brief moeten beantwoorden of de briefschrijver moeten 
informeren dat beantwoording langer op zich laat wachten 
 

2. Is het mogelijk om de antwoorden die het college geeft op de bijgevoegde brief – 
geanonimiseerd - te delen met de raad? 
antwoord: de beantwoording van de brief is met de weekzending van 8 november met de raad 
gedeeld. 
 

3. Binnen hoeveel dagen kan het college aan de briefschrijver antwoord geven op de 
gestelde vragen? Plus de antwoorden delen met de raad. 
antwoord: de beantwoording van de brief is gelijktijdig met de weekzending aan de raad van 8 
november naar de melder gestuurd. 
 

4. Houdt het college statistieken bij over het binnen de gestelde termijnen beantwoorden 
van inwonersbrieven?  
antwoord: nee, er worden geen statistieken over behandeltermijnen bijgehouden 
 

5. Worden deze termijn gehaald en kunnen de cijfers worden gedeeld met raad? 
antwoord: er worden geen statistieken over behandeltermijnen bijgehouden. Er zijn dan ook 
geen cijfers hierover te delen met de raad. 
 

6. Zo niet, wat kan het college doen om deze procedure te verbeteren? 
Antwoord: Met het huidige postregistratie systeem missen we de controle op tijdig afhandelen. 
Op termijn wordt een ander systeem geïmplementeerd waarmee we het afhandelen beter 
kunnen monitoren. 
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Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

drs. R.C. Bakker mr. drs. P. Verhoeve 
 
Geschatte ambtelijke capaciteit: 2 uur. 
 

 


